
 

 

REFERAT SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Skole: Bjerregrav Skole 

Mødested: Mødelokale 1 
Mødedato: 07-11-2023 kl. 16.30-18.00 (erstatningsmøde for mødet den 
26.10.2023) Næste mødedato: 18.01.2024 

Deltagere:  

Afbud: Kathrine og Anne Dorthe 

Forældrevalgte:  

Morten Kjær Sørensen (formand), Gitte Eggert, Lil Johansen, Camilla Brandstrup, Tine 
Bugge Lund, Pia Kræfting Jensen, Kathrine Bruun Søegaard 

Medarbejderrepræsentanter:  

Anne Dorthe Gyldenløve, Dorte Rudfeld Pedersen 

Evt. Elevrepræsentanter: 

Ludvig Knakkergaard Petersen, Oliver Tristan van Gogh 

Ledelse:  

Skoleleder Maibritt Mark Hansen 

768. Godkendelse af dagsorden 
769. Godkendelse af referat fra 28.9.2023 
770. Konstituering af bestyrelse 
771. Kort nyt fra skole og SFO 
772. Kort nyt fra Morten 
773. Ansøgning om SFO II – Feedback ønskes fra  
774. De fire spor 
775. Kommunikationsstrategi (pkt. 746 fra forrige møde) 
776. Genopfriskning af regler om gårdvagt/gangvagt i vinterhalvåret 

Evt.  

REFERAT SKOLEBESTYRELSESMØDDE 

768. Godkendelse af dagsorden:  
Dagsorden godkendt. 

769. Godkendelse af referat fra 28.9.2023: 
Bilag 1 referat godkendes 

770. Konstituering af bestyrelse: 



 

 

Valg af formand, næstformand og deltager til skoleråd. Morten genvælges til 
formandsposten og Tine vælges til næstformandsposten. 

771. Kort nyt fra skole og SFO: 
Evt. nyt om snackbod, ansættelsesproces for BHKleder, aftalemål. Anne 
Dorthe er fraværende. Bedst at hun fremlægger For gensyn med SFO 
Nyhedsbrev, bilag 2. 

772. Kort nyt fra Morten: 
Orientering om kommunens budget 24-27 Bilag 3 (nærstudie ej nødvendig) 
Morten giver kort resume – hans tolkning er, at almen regi ikke er i 
skudlinjen til besparelser. 

773. Ansøgning om SFO II – Feedback ønskes fra SKB: 
Bilag 4 - eftersendes. Ros fra bestyrelsen – megagodt arbejde Bestyrelsen vil 
gerne have det i gang fra i morgen og bakker op. Vil gerne skrives ind som 
ansøgere til skrivet. SKB vil gerne samle data ind på, hvad kundegrundlaget er 
– eventuel vha. spørgeskema på AULA? Tine nævner at Ålborg har et 
lignende koncept der hedder DUS 2 

774. De fire spor: 
Hvem skal med til de to møder? Bilag 5 - Invitation til fyraftensmøde. 
Mortens oplevelse fra skolerådsmødet er, at det umiddelbart virker lidt 
djøfagtigt. Man vil fra forvaltning og politikerside gerne lave topstyring på 
trivselsarbejdet rundt omkring skolerne. Ønsket er at gøre op med en støt 
stigning af borgere på overførselsindkomst i Randers. Formålet er på den 
store klinge, at skabe mere trivsel på skolerne. Morten opfordrer til at gå ind 
på linket med Helle Rabøls podcast MH anbefaler, at de deltagende som 
udgangspunkt suger til sig og så skal vi nok på sigt få forankret på skolen. MH 
noterer at Morten, Lil, Camilla, Tine, (forældrerep.) Anne Dorthe, Dorte 
(medarbejderrep., Marie og Mette (medarbejdere) 

775. Kommunikationsstrategi (pkt. 746 fra forrige møde): 
Arbejdet med strategien foreslås suppleret af Anvendelsesstrategi for Aula. 
Bilag 6. Arbejdsgruppen fastsætter ny dato. D. 23.11. kl. 16.30 til 17.30. 

776. Genopfriskning af regler om gårdvagt/gangvagt i vinterhalvåret: 
Hvilke regler er der i dag? Og kan elever komme ind på skolen fra 7.50? MH 
redegør for, at der er en fast kommunal regel om, at man må komme ind på 
skolen fra 7.50 – ti minutter skolestart. MH forslår at nedsætte en 
arbejdsgruppe bestående af personale, der formulerer en pædagogisk 
retningslinje for pauser, samt tiden inden undervisningsstart fra 7.50-8.00. 
Evt.: 
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